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Päevakord 

1. Arengukava muudatused (seoses Rae gümnaasiumi avamise edasilükkumisega) 
• Jätkuvalt on probleemiks ruumipuudus. Lähiaastate eesmärk on klassid sporidkeskusest ning 

raamatukogust koolihoonesse tagasi tuua. See aga eeldab mõningast ümberehitamist. Üks 
võimalus oleks kolmandale JG hoonekompleksile üks korrus peale ehitada või kaaluda sobilike 
moodulite / konteinerite kasutamist. 

• Kool töötab selle nimel, et vastavalt kasutada olevatele ressurssidele leida sobivad lahendused 
ja võimalused andekate ning talendikate õpilaste arendamiseks. Põhimõte on analoogne 
järelõpet vajavate õpilastega: pakkuda täiendavaid võimalusi andekatele ja talendikatele 
noortele. See käib nii koolis õpetavate ainete kui ka õpilaste isiklike kompetentside kohta. 

• Edaspidi pööratakse põhikooli astmes rohkem tähelepanu ettevõtlikkusele ja 
karjääriteemadele. 

• Arengukavas on mitmedi valdkondi (nt „Loovtöö kui protsess“, „Traditsiooni, väärtused, 
sümboolika“), mille alguskuupäev on nihutatud aasta võrra edasi (alates 01.09.2024). 

• Arengukavas on tehtud muid väikseid muudatusi, mis on tegelikkusega vastavusse viidud. 

OTSUS: arengukava muudatused ja täiendused heaks kiidetud. 

 

2. Päevakava 2023 (koolipäeva alguse muudatus) 
• Alates 01.09.2023 algab koolipäev 8:30 

OTSUS: 2023. a. päevakava muudatused ja täiendused heaks kiidetud. 

3. Hindamine – 1. kooliaste 
• 2. klassi õpilaste hindamist – kas numbriline või sõnaline kirjeldav hindamine – on õpetajatega 

erinevatel töökoosolekutel arutatud mitmeid kordi. Arutelude tulemusel tehti otsus, et alates 
01.09.2023 ei panda 2. klassi õpilaste numbrilisi hindeid, vaid õpitulemuste kohta antakse 
sõnaline kirjeldav hinnang. 

• Kirjeldava hindamise puhul on oluline, et õpetaja annaks täpse ja üheselt mõistetava tagasiside 
õpilasele, kui õpitulemused pole rahuldavad ning õpilane peab mingi teema / peatüki uuesti 
läbima või järelvastamisele minema. 

• Muudatus tunnistuste väljastamises. Alates järgmisest õppeaastast ei prindi kool enam laste 
tunnistusi välja. Tunnistused on Stuudiumis olemas ning lapsevanem saab selle ise omal soovil 
välja printida. 

• Kiituskirjad jm koolipoolsed tunnustused prinditakse ka edaspidi välja. 

OTSUS: Hindamismetoodika ning tunnistusi ja kiituskirjasid puudutavad ettepanekud heaks 
kiidetud. 
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4. Uue õppeaasta ettevalmistamine (viimane aasta gümnaasiumit) 
• Kooliruume ümber ja juurde ei ehitata 

• Tunniplaanide koostamine juba käib. Tuleb leida võimalused, et üks ja sama õpetaja saaks 
õpetada nii põhikooli kui ka gümnaasiumi astmes. 

OTSUS: võtta teadmiseks 

5. Käesoleva aasta lühikokkuvõte 
• Koolijuht läbis 360-kraadi tagasiside hindamise. Tagasidet küsiti eri tasanditelt ning 

sidusrühmadelt: tööandja, kooli juhtkond, õpetajad, hoolekogu, vilistlaskogu. Lähiajal arutab 
koolijuht tagasiside tulemusi oma juhiga. 

• Koolijuht tegi vabas vormis ülevaate viimasest õppeaastast. 

OTSUS: võtta teadmiseks 

6. Muud teemad 
• Arutati õpetajatele tegasiside andmise korda, meetodeid ja võimalusi. Praegu pole kasutuses 

ühest head toimivat süsteemi, mis võimaldaks õpetajal asjakohast ning argumenteeritud 
tagasidet saada. Koolil on küll koostatud blanketid, kuid praktikas ei täida need kuigi hästi oma 
eesmärki. Senise praktika kohaselt saab kõige asisema ja väärtuslikuma tagasiside siis, kui 
õpetaja laseb õpilastel vabas vormis õpitu, õpetamise jne kohta hinnagu kirjutada. Koosolekul 
arutati, kas võiks koostada mõne suunava küsimusega blanketi, mille abil saaks õpilased 
õpetajale tagasisidet anda. Õpetajate tagasiside saamise teemaga tegeletakse uuel õppeaastal 
edasi. 

• Hoolekogu liikmete volitustese lõppemine sügisel 2023: 
o Marko Järve – lõpetab gümnaasiumi. Õpilasesindus peab valima uue esindaja hoolekogusse  
o Marko Leppik – vilistlaskogu esindaja soovib oma hoolekogu liikmestaatuse lõpetada. 

Vilistlaskogu peab enda hulgast uue liikme valima. 
o Priit Pallum – ta on hoolekogusse valitud gümnaasuiumi astme lastevanemate esindajana, 

kuid ta tütar lõpetab 21.06.2023 Jüri Gümnaasiumi. Gümnaasiumi astmest tuleb uus liige 
hoolekogusse valida. 

• Järgmine koosolek 29.08.2023 kell 17:00 koolijuhi kabinetis. 

OTSUS: võtta teadmiseks 

 

Protokollija: Priit Pallum 


